
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Schriftelijke vragen Straatwerk glasvezelaanleg 
  
Zoetermeer 19 maart 2025 
  
Geacht college, 
 
In de gemeente Zoetermeer worden glasvezelnetwerken aangelegd. Tijdens de werkzaamheden 
worden buizen met glasvezelkabels onder de grond gelegd. De stoep dient ten behoeve van deze 
werkzaamheden opengebroken te worden. De werkzaamheden worden door externe partijen 
uitgevoerd en zij dienen er voor te zorgen dat de stoep en straat weer netjes worden dichtgemaakt, 
aldus de publicatie van deze werkzaamheden op de site van de gemeente. De gemeente dient 
volgens de telecomwet in principe toestemming te verlenen aan de telecombedrijven voor de aanleg. 
Zij kijkt daarbij naar de bereikbaarheid van de wijk tijdens de aanleg en probeert overlast zoveel 
mogelijk te voorkomen. 
Indien inwoners klachten hebben over deze werkzaamheden dan verwijst de gemeente daarvoor 
naar de telecombedrijven. Inwoners kunnen wel een ‘ melding open ruimte’  doen bij de gemeente 
indien er afwijkingen geconstateerd worden na afronding van de werkzaamheden. 
De PDvZ ontvangt regelmatig signalen van onvrede over de aanleg en heeft klachten ontvangen over 
onveilige situaties die zijn ontstaan omdat de straten en stoepen niet goed zijn hersteld. Trottoirs met 
scheefliggende tegels zijn geen uitzondering en vormen vooral voor mensen die minder goed ter 
been zijn en bijvoorbeeld met een rollator lopen, een risico. Het gevaar dat mensen vallen en daarbij 
letsel oplopen is niet ondenkbaar. 
De gemeente heeft een zorgplicht m.b.t de veiligheid van haar inwoners. Een zorgplicht waaronder de 
gemeente - en aannemende partijen - aansprakelijk gesteld kunnen worden voor eventueel 
opgelopen schade door artikel 6:171 uit het Burgerlijk Wetboek. 
  
De PDvZ heeft de volgende vragen aan het college: 
  

1. Is de gemeente de mening toegedaan dat dergelijk ondeugdelijk straatwerk een groot risico 
geeft op letsel, en daarom te allen tijde vermeden moet worden? 

2. Is de gemeente het met de PDvZ eens dat hoewel de aanleg van glasvezel een intensief en 
grootschalig project is, er op geen enkel moment in dat traject sprake mag zijn van dergelijke 
gevaarlijke situaties? 

3. Erkent de gemeente haar verantwoordelijkheid met betrekking tot het bovenstaande en 
aanvaart zij haar aansprakelijkheid inzake valpartijen, met eventueel letsel? 

4. Hoe houdt de gemeente toezicht op de werkzaamheden bij de aanleg van glasvezel. Spreekt 
de gemeente de aannemende partij ook aan over het foutieve herstel na de werkzaamheden 
van stoepen en straten? 

5. Welke veiligheidsmaatregelen ter bescherming van de inwoners van Zoetermeer heeft de 
gemeente de aannemende partijen opgelegd? 

6. Is de gemeente op de hoogte van het aantal klachten over ondeugdelijk straatwerk? 
7. Zo ja, kan de gemeente deze informatie ook met ons delen? 

  
Rene Haak, fractievoorzitter PDvZ 


